
Oświadczenie złożone 
przez senatora Macieja Grubskiego 
na 24. posiedzeniu Senatu 
w dniu 16 grudnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Mirosława Drzewieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Z dużym zdziwieniem obejrzałem w dniu 9 grudnia 2008 roku program "Misja specjalna", 
którego odcinek w tytule zawierał sformułowanie "Skandale w Polskim Związku Karate". 
Wypowiedzi panów Stefana Glińskiego, prezesa WKSA "Fudokan" Wrocław, i pana Rafała 
Laika, prezesa UKS "Satori" Miłków, oraz innych zawarte w materiale, przerywane 
komentarzami pana Adama Giersza, wiceministra sportu i turystyki, pokazują obszary działania 
zarządu Polskiego Związku Karate, które wymagają natychmiastowego wyjaśnienia. 

Dlatego też pozwalam sobie zadać Panu Ministrowi następujące pytania. 

1. Czy w 2005 r. w trakcie kontroli w PZK prowadzonej przez Polską Konfederację Sportu 
stwierdzono działania na szkodę związku ze strony jego zarządu? 

2. Jeżeli zostały stwierdzone nieprawidłowości, to czy o tym fakcie powiadomiono organy 
ścigania? Jeżeli tak, to proszę o podanie, kiedy to nastąpiło. 

3. Czy ministerstwo zgadza się z interpretacją uczestników programu, że statut PZK nie 
przewiduje istnienia wymienionych dwóch komisji stylowych? 

4. Czy w rejestrze sądowym jest zarejestrowana Polska Organizacja Karate Kyokushin? 

5. Czy urzędnikom ministerstwa są znane fakty przedstawione w materiale z działalności panów 
prezesów w latach siedemdziesiątych i osiemdziesiątych? 

6. Kto - proszę o podanie nazwisk - nadzorował kontrolę PKS w PZK w 2005 r.? 

Szanowny Panie Ministrze, wyemitowany materiał filmowy wstrząsnął opinią publiczną. 
Dlatego też proszę Pana Ministra o wyczerpującą odpowiedź na zadane pytania. 

Z poważaniem 
Maciej Grubski 
 


